
Protokół Nr 17/15

Z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej odbytego w dniu 14.12.2015 roku, początek 

posiedzenia godz. 17.00 zakończenie godz.18.45 

Obecni Członkowie Komisji:

1. Gorczyca Krzysztof 
2. Ujma Zofia
3. Konieczna Krystyna
4. Wrona Artur
5. Klepacz Anna
6. Ciszewski Paweł

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Zatwierdzenie poprawek do uchwały zapisanej w protokole posiedzenia Komisji z 

dnia 07.12.2015.
4. Zaopiniowanie Uchwały w/s wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kowary na lata 2016-2020.
5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie obrad.

Ad  1.  W dniu  14.12.2015  roku  odbyło  się  posiedzenie  połączonych  Komisji  Gospodarki
Komunalnej,  Budżetu  i  Oświaty.  Obradom  przewodniczył  Artur  Wrona  przewodniczący
Komisji  Budżetu,  Planowania  i  Finansów. W obradach uczestniczyli  członkowie  Komisji,
radni, burmistrz i skarbnik. Przewodniczący po przywitaniu wszystkich obecnych otworzył
obrady.

Ad  2.  Porządek  obrad  zakładał,  że  odbędą  się  głosowania  w  poszczególnych  sprawach
dotyczących  projektów  uchwał  jakie  mają  być  głosowane  na  najbliższej  sesji  w  dniu
17.12.2015 roku.

Pani  burmistrz  Bożena  Wiśniewska  omówiła  projekt  uchwały  w/s  wyrażenia  zgody  na
wystąpienie ze Spółki oraz zbycie wszystkich udziałów Gminy Miejskiej Kowary w Spółce
Stacja  Sportów  Zimowych  i  Paralotniarstwa  Kowary.  Następnie  pani  skarbnik  Agata
Młodowska omówiła projekty uchwał w/s zmiany uchwały budżetowej 2015 i wieloletniej
prognozy  finansowej  2015  oraz  w/s  uchwały  budżetowej  na  2016  rok.  W dalszej  części
posiedzenia  połączonych  Komisji  kolejno omawiano  uchwały ujęte  w porządku obrad  na
sesję w dniu 17.12.2015 roku. Wszystkie omówione projekty uchwał przewodniczący Artur
Wrona  poddał  pod  głosowanie.  Komisja  Budżetowa  i  Oświaty  zajęły  stanowisko  w/s
projektów uchwał.



Ostatnim punktem rozpatrywanym podczas obrad połączonych Komisji był projekt uchwały
w/s  wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  Gminy  Miejskiej
Kowary na lata 2016-2020.

Przewodniczący  obrad  Artur  Wrona  omówił  przebieg  dotychczasowych  prac  Komisji
Gospodarki Komunalnej w/s projektu uchwały.
Przewodniczący Komisji  Gospodarki  Komunalnej  Krzysztof  Gorczyca  zapoznał  członków
obrad  połączonych  Komisji  z  końcowymi  wnioskami  Komisji  Gospodarki  Komunalnej
zawartymi  w protokole  posiedzenia  Komisji  z  dnia  07.12.2015 roku oraz  z  naniesionymi
poprawkami w projekcie uchwały.
Głos  w  dyskusji  zabrał  przewodniczący  Rady  Miasta  Andrzej  Machnica  oraz  zastępca
przewodniczącego  Rady  Miasta  Ewa  Pędziwiatr.  Dyskusja  dotyczyła  głównie  sposobu
stosowania  przez  ZEZK  zwyżek  za  posiadanie  pomieszczenia  WC  w  lokalu  oraz  poza
lokalem mieszkalnym. Członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej Paweł Ciszewski i Artur
Wrona poprosili obecną podczas obrad panią burmistrz aby ZEZK przedłożył Radzie Miasta
dane, jaka jest ilość pomieszczeń WC poza lokalem mieszkalnym, za które ZEZK stosuje
zwyżkę przy naliczaniu  czynszu oraz złożyli  propozycję  zmiany struktury zatrudnienia  w
ZEZK w I kwartale 2016 roku. Pani burmistrz Bożena Wiśniewska wyraziła swoją stonowaną
opinię  w/w sprawie i prosiła Radnych żeby nie podejmowali pochopnych decyzji.
Po zakończonej  dyskusji  przewodniczący obrad połączonych  Komisji  zamknął  obrady nie
poddając  pod  głosowanie  omawianego  projektu  uchwały  rozpatrywanego  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej.

Ad 3. Komisja Gospodarki nie zatwierdziła poprawek – zamknięte obrady.

Ad 4. Komisja nie zatwierdziła projektu uchwały – zamknięte obrady.

Ad 5. W sprawach różnych nikt nie zabrał głosu.

Ad 6. Przewodniczący połączonych Komisji zamknął obrady.

 
                  Protokolant                                                            Przewodniczący Komisji

              Krzysztof Gorczyca                                                        Krzysztof Gorczyca
      …………………………………                                        …………………………..


